
Generalforsamling i Grundejerforeningen for Arrenæs d.15.februar 2017 

 
Referat   
13 deltagere. Wienerbrød, kaffe, øl og vand 

Jørgen Jacobsen blev valgt som dirigent, Liljan Wagner Smitt som referent. Mødet var lovligt 

indvarslet med mails og breve af 1.februar 

 

Indledning 
Der har i årets løb været 2 bestyrelsesmøder. Referater kan ses på hjemmesiden.   

 

Veje (Michael) 
Ny belægning på Auderødvej og Auderød Byvej. Nogen kanter var ufuldstændige. Det hjalp da 

John kontaktede Tip Halsnæs. Alle opfordres til at benytte Tip Halsnæs, hvis der er problemer med 

veje, fortove m.m. Ib har klaget over vejbelysning. Det er Aura Energi der tager sig af det. Ib 

arbejder videre med det. Hvis det ikke bliver bedre i løbet af et par uger, vil bestyrelsen henvende 

sig til kommunen. 

 

Kongernes Nordsjælland (Liljan) 
Nationalparken er nu etableret. Den strækker sig over 24.595ha i alt, heraf 1.900ha i Halsnæs 

Kommune. En stor del er statsejet jord. Der er 300 private lodsejere med i alt. Der skal i det 

kommende år udfærdiges bekendtgørelse for Nationalparken. Om 5 år kan evt. nye lodsejere melde 

sig til. 

 

Auderødlejren (John) 
Lejren er sat på standby-drift. Ingen ved hvad den nye ejer har af planer. Den lokalplan der blev 

lavet i 2016 er stadig gældende. 

 

Arresøgruppen(Jørgen og Claus) 
Arresøgruppen er en sammenslutning af 16 grundejerforeninger rundt om Arresø. Arresøgruppens 

bestyrelse består af 2 repræsentanter fra de tre kommuner rundt om søen. Fra Halsnæs er Claus 

Harding og Jørgen Jacobsen i bestyrelsen. Søren Bald fra Gribskov er formand. 

Arresøgruppen har lavet høringssvar om Natura 2000, den nye havn og sejladsregler på søen. 

Sejladsreglerne er svære at overholde. Der mangler skiltning, Derer flere eksempler i årets løb på at folk ikke 

kender reglerne. Der er givet tilladelse til 10 fiskerbåde med motor, sejlbåde må benytte elmotor ved 

havnemanøvrer og ved vindstille. Næste møde i gruppen er 31.5.17. Alle er velkomne. 

 

Internet (John og Jørgen) 
Der blev i efteråret arbejdet hårdt på at få tilskud fra statens pulje på 80mill. i 3år om støtte til fibernet. Kun 2% 

af alle der søgte fik penge. I Halsnæs kommune var der ingen ansøgere som fik tilskud. Projektet med de 

fremskudte microcentraler blev sat i bero, da fibernettet kom på tale. Jørgen arbejder nu videre med TDC om 

microcentralerne som vil benytte det gamle kobbernet. Han afventer svar fra TDC. De mener at projektet kan 

færdiggøres i 2017. Placeringen af microcentralerne er vigtig. Kommunens direktionssekretariat hjælper med 

kontorarbejdet. Kommunen er ikke indstillet på at yde økonomisk tilskud. 

  

Regnskab (Anitta) 
Regnskabet viser et overskud i forhold til sidste år på 831,10kr. Formuen er pr.31.12.2016 25.531,22kr. 



Kontingent for næste år blev fastholdt på 50,-kr. Regnskabet blev godkendt. 

Medlemstallet falder. De medlemmer som ikke har betalt i 2 år, bliver automatisk slettet af listen. 

Det bliver foreslået at vi kan få flere medlemmer, hvis alle taler med deres naboer om medlemskab. 

 

Indkomne forslag: 
Der var forslag fra Ted om at få fartdæmpende foranstaltninger op på Auderød Byvej. Der er stadig nogen som 

kører for stærkt. Der er ikke tilslutning til forslaget. I stedet foreslås det at alle griber fat i de personer der kører 

for hurtigt. Stop dem og forklar at det går ikke. Der er cykler og gående på vejen. Af samme grund sendes dette 

referat ud sammen med kontingentopkrævning. Referatet lægges også på hjemmesiden. 

 

Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Anitta Godsk og Michael Jensen genopstiller ikke. 

Jørgen Jacobsen blev genvalgt til bestyrelsen for 2 år. 

Stig Johansen og Peter Thomsen blev valgt til bestyrelsen for 2 år. 

Claus H.Larsen blev valgt som suppleant for 1 år 

Revisoren Ole Sørensen er flyttet til Kina. Ted Gräslund, Auderød Byvej 11, blev valgt som ny revisor. 

 

Evt.: 
Auderød Bylaug blev nedlagt i 2016. 

John nævner at han har meldt sig til ”Nabohjælp” og opfordrer andre til at gøre det samme. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


